

JELLYFISH LIMITED
Kingston Chambers
P O Box 173
Road Town, Tortola
British Virgin Islands

4 Juli 2018

4 July 2018

Übersicht der Net Asset Values (NAVs) ausgewählter Anleihen im Dritten Markt der Wiener Börse:

Overview of Net Asset Values (NAVs) of selected bonds in the Third Market of the Vienna Stock Exchange:

Datum/Date	ISIN	Issuer	Titel/Title	NAV (in USD) pro \$100.000 Nennwert/ NAV (in USD) per \$100,000 of Nominal Value
29 Juni 2018/ 29 June 2018	AT0000A1FV44	Jellyfish Limited	Series A Performance Linked Bonds	\$103,608.98

Veröffentlichung jeden 5. des Monats (oder früher). Im Fall eines handelsfreien Tages erfolgt die Veröffentlichung am nächstfolgenden Handelstag.

Publication takes place every 5th day of the month (or earlier), in case of a non-trading day the publication will take place on the next trading day.

Die Berechnung des NAV erfolgt durch die Jellyfish Limited, welche auch die rechtliche Verantwortung für die Richtigkeit der veröffentlichten Daten trägt. Die Berechnung des NAV beinhaltet keine Anleihen im Schatzamt oder im Erlösungsprozess. Für Fragen kontaktieren Sie bitte:

The published NAVs are based on calculations which are made by Jellyfish Limited, who also takes the legal responsibility for the accuracy of the published data. The NAV calculation does not include Bonds in treasury or in the process of redemption. For further information please contact:

Jellyfish Limited, Kingston Chambers, P O Box 173, Road Town, Tortola, British Virgin Islands Tel. +44 7437 014 018, www.pr-mg.com, e-mail: adam@pr-mg.com